
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 13. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 113
Forslag til folketingsbeslutning om at give kommunerne bemyndigelse til ud fra en hel-

hedsvurdering at kunne afslå ansøgninger om udvidelse af husdyrproduktion.

Af Søren Egge Rasmussen (EL) m.fl.

Spørgsmål 12

Vil ministeren oplyse, om det er korrekt, at myndighederne ved miljøgodkendelser af nye

eller udvidede husdyrbrug skal se bort fra teknologier, som ikke længere findes på tekno-

logilisten, og reducere BAT-kravet tilsvarende, og vil ministeren i bekræftende fald tage

initiativ til en ændring af lovgivningen på dette punkt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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